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                Κυρία Συρεγγέλα, 

                                    Με την παρούσα επιστολή μου, ζητώ την διαγραφή μου από μέλος της 

Νέας Δημοκρατίας. Στην Νέα Δημοκρατία βρίσκομαι από το 1974 έτος ιδρύσεως της. Αν 

ανατρέξετε στα μητρώα της ΟΝΝΕΔ θα με βρείτε στα 20 πρώτα μέλη της. Νέος τότε 19 

χρονών, ιδρύω την ΟΝΝΕΔ Ν. Ηρακλείου και ταυτόχρονα είμαι συνιδρυτής της ΔΑΠ 

Οικονομικού Πανεπιστημίου Αθηνών πρώην ΑΣΟΕΕ. Εκλεγμένος στο Δ.Σ. φοιτητών 

Οικονομικού Πανεπιστημίου Αθηνών πρώην ΑΣΟΕΕ. Μετέχω ως σύνεδρος της ΟΝΝΕΔ στο 

προσυνέδριο της Νέας Δημοκρατίας τον Απρίλιο του 1977 που έβαλε τα θεμέλια του 

νεοϊδρυθέντος κόμματος και νεολαίας. Έκτοτε έχω πάρει μέρος σε πολλά από αυτά. 

      Αργότερα εκλέγομαι Γενικός Γραμματέας της νεοϊδρυθείσης Β3 ΝΟΔΕ με Πρόεδρο τον 

αείμνηστο Γιάννη Σοφό.  

      Είμαι υπερήφανος που με δέχτηκε ως συνομιλητή του ο στοργικός πατέρας και δάσκαλος, 

ο αείμνηστος Ευάγγελος Αβέρωφ. 

     Διετέλεσα Διευθυντής πολιτικού γραφείου Υφυπουργού Τουρισμού και Εξωτερικών. 

     Διετέλεσα Αναπληρωτής και μετά Γραμματέας Οργανωτικού της Νέας Δημοκρατίας από 

το 2010 έως το τέλος του 2013. 

     Διετέλεσα Γραμματέας Γραμματείας Συντονισμού Τομέων Κοινοβουλευτικού Έργου. 

     Εκλέχτηκα 2 φορές μέλος της Κεντρικής Επιτροπής της Νέας Δημοκρατίας, την πρώτη 

πέμπτος και τη δεύτερη πρώτος σε ψήφους πανελλαδικά. 

     Είμαι ένας από τους συνδιαμορφωτές της νέας δομής του Οργανωτικού του κόμματος το 

οποίο ισχύει μέχρι και σήμερα (με ορισμένες προσθήκες και αλλαγές) και το οποίο 

παρουσιάστηκε και ψηφίστηκε από την Κεντρική Επιτροπή την οποία από ότι θυμάμαι την 

παρακολουθήσατε και εσείς.  

     Επανέρχομαι λοιπόν και ζητώ την διαγραφή μου από την Νέα Δημοκρατία. 

1) Γιατί πλέον το κόμμα δεν έχει καμία σχέση με τις αρχές, αξίες, ιδέες και οράματα που 

είχε. Έχει μεταλλαχθεί σε ένα κόμμα χωρίς ιδεολογική πυξίδα βασική να σε 



κατευθύνει στις σωστές αποφάσεις. Σε ένα κόμμα συρραφής ετερόκλητων 

αποχρώσεων Ποταμιού, Πασόκων  και Δικαιωματιστών. 

2) Γιατί ταυτίζομαι πλήρως με τις θέσεις, απόψεις, ιδεολογικές ανησυχίες και 

προβληματισμούς του τέως Πρωθυπουργού και Προέδρου της Νέας Δημοκρατίας 

Αντώνη Σαμαρά. 

3) Γιατί διαγράψατε αυτόν που αποτελούσε και αποτελεί αναπόσπαστο υποστηρικτικό 

βραχίονα της παράταξης. 

4) Γιατί διαγράψατε αυτόν που είχε και έχει σταθερές και αδιαπραγμάτευτες απόψεις 

σε εθνικά και κοινωνικά θέματα. 

5) Γιατί διαγράψατε αυτόν που είναι κομμάτι της ιστορίας της παράταξης. 

6) Γιατί διαγράψατε αυτόν που ψηφίστηκε από 400.000 μέλη και φίλους επί συνόλου 

800.000 που αποτελεί ρεκόρ συμμετοχής για την παράταξη. 

7) Γιατί διαγράψατε αυτόν επειδή έτσι αποφάσισε μία χούφτα μουσαφίρηδων της Νέας 

Δημοκρατίας. 

8) Γιατί η Ελλάδα δεν είναι χώρος ή λίμνη . Είναι ΧΩΡΑ, ΠΑΤΡΙΔΑ, ΕΘΝΟΣ. 

9) Γιατί δεν χαρίζουμε κομμάτι της Ελλάδος με βάση τις χιλιομετρικές ακτές του γείτονα, 

αλλά μιλάμε ανοιχτά και δυνατά μόνον για χωροθέτηση ΑΟΖ. 

10) Γιατί δεν επιτρέπεται να αφήνετε υπάλληλο (Γενικό Διευθυντή) χρηματοδοτούμενο 

από τους Έλληνες φορολογούμενους ( βλέπε ΕΛΙΑΜΕΠ) να χωρίζει την Ελλάδα λες 

και είναι μπακλαβάς με βάση το ακρωτήριο Ταίναρο σε 6 και 12 μίλια (χωρικά ύδατα) 

ανατολικά και δυτικά αυτού. 

11) Γιατί δεν ανέχομαι την περαιτέρω Πτωχοποίηση των  Ελλήνων λόγω καρτελοποίησης 

της οικονομίας και άστοχης και βεβιασμένης πράσινης μετάβασης. 

12) Γιατί δεν ανέχομαι την καθημερινή και συνεχιζόμενη εισβολή των λαθρομεταναστών 

στην Πατρίδα μου και την αλλοίωση της φυσιογνωμίας της. 

13) Γιατί δεν ανέχομαι να μου επιβάλλουν την Woke ατζέντα στην πλειοψηφία της 

κοινωνίας, όταν αυτή δεν έχει καμία σχέση με «τα ανθρώπινα δικαιώματα» αλλά με 

τα 69 φύλα. 

 

       Τέλος, «θέλω να ξέρετε ότι η παράδοση, τα ήθη και έθιμα είναι ο σύνδεσμος των ατόμων 

μιας φυλής τωρινών και περασμένων που τα κάνει Έθνος. Ιστορία είναι η συνείδηση του 

συνδέσμου αυτού.» ΊΩΝ ΔΡΑΓΟΥΜΗΣ. 

 

       Πολύ φοβάμαι ότι είμαστε ένα βήμα από το να σπάσει ο σύνδεσμος αυτός. Το ερώτημα 

λοιπόν που τίθεται είναι: Θα πρέπει να αφήσουμε να σπάσει;  Η απάντηση είναι ΟΧΙ. 

 

               

 

 

                                                                                           ΓΕΩΡΓΙΟΣ Ι. ΛΟΥΛΟΥΔΑΚΗΣ 


